## Payment Instruction and Refund Guideline for iHouse, Spring Semester 2021

# 1. Accommodation period: <u>Feb 17, 2021 ~ June 25, 2021</u>

## 2. Information for Rooms and Rates

iHouse Student Area			
Room type	Single Room	Double Room	
Rate for Degree and Exchange students (Fees are calculated by Semester)	NT\$58,500/per semester	NT\$38,250/per semester/per person	

### 3. Fees and payment schedule:

## (1) For degree and exchange students:

iHouse Student Area			
	Single Room	Double Room	Payment deadline
Deposit	NTD13,000	NTD 8,500	Jan. 31, 2021 (23:59 Taiwan Time)
Balance of Housing fees	NTD45,500	NTD29,750	Upon check-in at iHouse counter

- (2) For other residents: The deposit is NT\$13,000 single room / NT\$8,500 double room per person. The balance of the housing fees is calculated monthly.
- No refund of deposit for cancellation.

### 4. Refund of Hosing Fees:

iHouse degree and exchange students' refund guidelines are as follows:

Refund application deadline	Refund Guideline
From check-in date to 10 days after the official	Will be refunded two thirds (2/3) of the total
start of classes	accommodation fee
Ten days after the semester begins up to the	Will be refunded half $(1/2)$ of the total
day marking 1/3 completion of the semester	accommodation fee
Past 1/3 completion of the semester	Will not be eligible for a refund

<sup>\*</sup> Once you check into iHouse, if you want to have an early check-out, please refer to the above refund guidelines and contact iHouse counter on your check-out date to apply for a refund. Please note that refund of payment will take university approximately two or three weeks to process, then the students will receive their refunds.

<sup>\*</sup> The refund schedule is based the official calendar posted on NCCU website, OIC iHouse reserves the right to amend, terminate, or modify the program of the rules and regulations without further notice. Should there be any disputes, OIC iHouse reserves the right to the final decision.

# 109 學年度第 2 學期國際會館(iHouse)學生會館區繳費標準暨付款說明

一、 住宿期間: 自 2021 年 2 月 17 日至 2021 年 6 月 25 日。

## 二、 房型及住宿費用

	單人套房	雙人套房
學位生及交換生	NTD58,500/每位	NTD38,250/每位
(按學期計費)	111000,000/ 英加	

# 三、付款說明 (繳款金額及期限)

### A. 學位生及交換生

	單人套房	雙人套房	付款截止日
訂金	NTD 13,000	NTD 8, 500	2021/01/31 (23:59 台灣時間)
宿費 (扣除訂金之差額)	NTD 45, 500	NTD 29, 750	入住時在 i House 櫃台繳清

- B. 其餘借住人: 訂金 NT\$13,000 單人房 (NT\$8,500 雙人房/每人)。其餘宿費按月繳納。
- 取消退房,訂金不退還

### 四、宿費之退還:

#### 學位生及交換生:

退宿時間	退還宿費標準
入住後至開學起十天內	退還三分之二宿費
開學十天後至學期三分之一基準日止	退還二分之一宿費
逾學期三分之一基準日後	不退還宿費

- ◆ 自入住 iHouse 後,如欲提早退宿,請參照以上退還宿費標準及時程。請在您退宿 當天完成退宿手續並申請退費。請留意,自申請退費日起約需2至3週行政程序時 間以完成退費。
- ◆ 退費時程以學校公告之行事曆為準,本處保留最終修改、終止、變更內容細節之權 利,且不另行通知。